
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 4 5  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 10.02.2021 г. 

Днес,  10.02.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Асен Николов, проф. Иво 

Петров, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена 

Кръстева. Диана Тонова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

отделен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК08-11713/7/14.01.2021 г. относно 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот – частна общинска 

собственост, за срок от 5 /пет/ години на фондация „Образователно Равенство 

Аутизъм - България“. 

 

Д-р Койчев – Тъй като вносителят на доклада г-н Трайков, писмено е оттеглил доклада, 

комисията няма да го разглежда. 
 
Заседанието по т. 2 се води от д-р Веселин Милев. 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-НЦ62-672/2/18.01.2021 г. относно отмяна 

на Решение № 372 по Протокол № 77 от 13.06.2019 г. на Столичния общински 

съвет. 

 

Няма желаещи за изказвания и въпроси. 

 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение: 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
 
По т. 3 от дневния ред: Писмо № СЗД21-КЦ51-4/19.01.2021 г. относно включване 

на Столична община в информационна кампания за популяризиране на 

даряването на плазма 



 
 
Д-р Койчев – На предишното заседание имаше проблем с връзката. Давам думата на д-
р Михайлова. 
Д-р П. Михайлова – Нашето сдружение смята, че Столична община трябва да има 

отговорност по-активно да се включи в информационната кампания за 

популяризирането даряването на рековалесцентна плазма. На 11.01.2021 г. 

Европейската комисия излезе с категорично становище, че ранното преливане на 

рековалесцентна плазма, богата на антитела, е ефективно средство за намаляване 

смъртността при тежко болни пациенти с Ковид. Нашето сдружение и БЛС можем да се 

включим ефективно в информационна кампания. София е 1.5 млн., Кръвнитя центйр 

снабдява н само София, но и Западна България. През ноември и декември имаше 

болници, в които са чакаше 3-4 дни за плазма. Смятам, че сега трябва да бъдем 

подготвени за една нова вълна, която се очаква. Започнахме такава кампания, но я 

водим предимно по сайтова, имаме един медиен партньор. Бихме се радвали заедно да 

направим нещо. Да има билбордове, плакати, брошури. Да видят хората, след като са 

преболедували, как могат да дарят плазма. Болните трябва да знаят, че има такъв метод 

на лечение. Това е едно от предложенията. Иначе сме внесли споразумение за 

съвместна дейност. В него предлагаме СО да съдейства и подкрепи нашите усилия и на 

още едно място да може да се дарява плазма. Подходящото място е отделението по 

трансфузионна хематология в „Света Анна“, там има вече един апарат, имат готовност. 

Зависи от министъра на здравеопазването да се разреши и там да се дарява плазма. Те 

преливат всеки ден. Техните лекари са научиха добре и успешно да ползват плазмата. 

Другото предложение е да се създаде общински център за лечение и обучение. Това ще 

доведе до намаляване на смъртността. 
 
Д-р Койчев – Д-р Чеуз, имате думата да разширите Вашето становище, изказано 

предния път. 
 
Д-р Чеуз – Да, много напредна науката от декември досега относно терапията на 

пациенти с Ковид вирусна инфекция. В момента търсенето на рековалесцентна плазма 

от преболедували е задоволено. Хората, които могат да даряват плазма, са строго 

определени. Към момента на територията на СО има три центъра за даряване, които 

предоставят плазма на лечебните заведения след предварителна заявка. Поемаме 

ангажимента да ви осигурим информационната кампания, примерно в градския 

транспорт, флаери, плакати. Не смятам, че общинските болници могат да бъдат полезни 

в обучение и трансфер на плазма. 
 
Я. Тодоранова – Колко често се прави анализ, може би в Щаба или в общината, какви 

са тенденциите? Тенденциите на национално ниво не са много оптимистични. Говори 

се за нова вълна. Това предложение до СО ще го преразгледаме ли пак или 

администрацията ще си го разглежда самостоятелно. Ако необходимостта нарасне, ще 

има ли нова възможност или трябав да започнем отново.  
 
Д-р Койчев – Въпросите, които повдигаш, са предмет на научна дискусия, проф. 

Николов и проф. Петров ще го потвърдят. Тримата сме лекари, преподаватели, 

занимаваме се с наука, те са и хабилитирани. Има много стройни критерии относно 

ефективността на методите. За всеки метод трябва да се дават безспорни научни 

доказателства. Отговорът на д-р Чеуз беше изчерпателен относно правно-нормативната 

рамка и нуждите. Освен даряването нап лазма ние трябва да даваме и пример с 



желанието си да се ваксинираме, тъй като безспорно доказан факт е, че ваксинацията е 

едно от най-мощните оръжия за справяне с пандемията. Аз апелирам всички общински 

съветници дап равят това дори в частни разговори и от позициите, които имат. Аз 

самият съм го направил и гоправя и съм горещ привърженик на това. Що се отнася до 

съдействието, ние сме отворени към медиен тип партньорство, но ясно заявихме 

нуждите и нормативната рамка. Д-р Михайлова, искате ли нещо да добавите? 
 
Д-р Михайлова – Имаше неточности в коментара на г-жа Чеуз. Не даряват само млади 

хора. В момента имаме пълен фризер в НЦТХ, но не се знае какво ще стане. Да 

говорим, че сме задоволени, не ми звучи добре. Ние с БЛС работим много усърдно, с 

много медии, даже днес един човек дари за 8-ми път. Но мисля, че е отговорност на СО 

да се включи активно в популяризирането. 
 
Д-р Койчев – Ние обаче не твърдим, че лечението на плазма е панацея.  
 
М. Христова – Обръщали ли сте се към други общини за съдействие или Вашата 

иницатива е локално само към Столична община. И още – мисля, че си заслужава да се 

обмисли това, което предложи д-р Чеуз СО да ви подпомогне чисто информативно, 

което разбирам, че е основната ви цел. Смятам, че това не е отказ, а пресечна точка да 

ви помогнем. Вратата е отворена. 
 
Д-р Михайлова – Точно така, нашата кампания с БЛС е национална. БНР с всичките си 

кореспонденти се включва всяка седмица в помощ на тази кампания. Никой не казва, че 

плазмата е панацея. Днес започваме с Плевенска област, в момента там няма плазма 0 и 

Б. 
 
Д-р Койчев – Абсолютно съм съгласен с това, което каза г-жа Христова. 
 
 
По т. 4 от дневния ред: Отчети №№ СОА21-ТД26-1029/29.01.2021 г., СФИ20-МЦ29-
7/342/01.02.2021 г., СОА21-ТД26-1021/29.01.2021 г., СОА21-МЦ29-50.29.01.2021 г., 

СОА21-МЦ29-49/29.01.2021 г., СОА20-МЦ29-195/3/29.01.2021 г., СОА20-ГР94-
3819/2/28.01.2021 г., СОА21-ГР94-368/25.01.2021 г. 
 
Комисията приема отчетите за сведение. 
 
По т. 5 от дневния ред: Доклади за състоянието на системите за финансово 

управление и контрол /СФУК/ и въпросник за самооценка №№ СОА20-ДИ04-
3465/70/26.01.21г, СОА20-ДИ04-3465/53/20.01.21г, СОА20-ДИ04-3465/44/19.01.21г, 

СОА20-ДИ04-3465/41/19.01.21г, СОА20-ДИ04-3465/37/19.01.21г, СФИ20-ТД26-
7187/32/20.01.21г, СФИ20-ТД26-7187/30/20.01.21г, СФИ20-ТД26-7187/28/20.01.21г,  

СФИ20-ТД26-7187/26/20.01.21г, СФИ20-ТД26-7187/25/20.01.21 г., СФИ20-ТД26-
7187/23/19.01.21 г, СФИ20-ТД26-7187/19/19.01.21г, СФИ20-ТД26-7187/18/19.01.21 г, 

СФИ20-ТД26-7187/17/19.01.21 г, СФИ20-ТД26-7187/14/19.01.21 г, СФИ20-ТД26-
7187/10/18.01.21 г., СФИ20-ТД26-7187/9/18.01.21 г., СФИ20-ТД26-7187/8/18.01.21 г., 

СФИ20-ТД26-7187/5/15.01.21 г., СФИ20-ТД26-7187/4/15.01.21 г., СОА21-МЦ29-
26/20.01.2021 г, СОА21-МЦ29-28/20.01.2021г,СОА21-МЦ29-28/1/21.01.2021г, СОА21-
УЗ21-49/19.01.2021 г, СОА21-УЗ21-47/19.01.2021 г, СОА21-МЦ29-20/8.01.2021 г, 

СОА19-ДИ04-3226/152/18.01.2021 г, СОА19-ДИ04-3226/151/15.01.2021 г, 
 



Комисията приема докладите за сведение. 
 
 
По т. 6 от дневния ред: Отчети №№ СОА19-МЦ29-330/5/04.01.2021 г, СОА21-
МЦ29-1/04.01.2021 г, СОА19-МЦ29-329/8/08.01.2021 г. 
 
Д-р Койчев – Г-н Савов, давам Ви думата и се надявам, че ще ни зарадвате с добри 

новини. 
  
В. Савов – Започвам с ДКЦ Х. Получих нужното финансиране през м. декември. 

Разплатил съм сумите към НАП, счетоводни услуги, към стария ликвидатор. Всички 

счетоводни документи са представени на фирмата. Към 31.12 е изготвен ГФО за 2020 г. 

Към 31.01. е изготвен ГФО за 2021 година, както и прогнозен краен ликвидационен 

баланс към 31.03. Всички документи са представени в Дирекция „ИТД“, където 

очаквам съотнетно от тях действия за вземане на решения зап рекратяване дейността на 

ДКЦ Х и заличаване в Търговския регистръ. ОСтаналата сума ще се изплати като 

ликвидационен дял скъм СО, която е около 4 000 лева. 
За МЦ-1 Банкя – Имах три наемателя, от началото на януари месец лабораторията 

освобождава помещението. Остават две зъболекарки, намалил съм наема на 150 лева, 

намалил съм и възнограждението на служителката, която обслужва центъра, от 220 на 

120 лева. Прекратил съм договора за интернет и за телефони. Нямам средства да се 

поддържа това. В процес сме на приключване на крайната оценвка нас градата и да се 

вземе решение от СОС какво ще се прави със сградата.  
 
М. Христова – Има ли някаква първоначална оценка на тази сграда? 
 
В. Савов – Преди две години беше правена. Няма по-нова. 
 
 
По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-11166/3/05.02.2021 г. относно 

възлагане предоставянето на услугата „Патронажна грижа“ по проект 

BG05M9OP001-6.002-0020 „Патронажна грижа + в община Столична”, процедура 

за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 
„Патронажна грижа +” на Оперативна програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2014-2020 и предоставяне заемообразно на средства за изпълнение на 

проекта 
 
А. Атанасова – това е последващ доклад. Проектът е пуснат и вече е одобрен.Сега 

трябва да дадедете вашето съгласие кметът да издаде заповед, за да може да оперираме 

този проект и да бъдем оператори. Дали районите могат да администрират този проект 

– писмото от управляващия орган дойде в понеделник късно следобяд, ние сме 

направили допълнения към нашия доклад. Г-жа Вяра Петрова изчете новия проект за 

решение. 
 
М. Христова – Вече текстовете са коректно променени. Адмирирам включването на 

районните администрации, които са по-близко до потребителите, така ще бъдат 

подпомогнати всички реално нуждаещи се лица. 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, неразделна част от 

становището на ПК по финанси и бюджет, а именно: 



 
ПРОЕКТ! 

РЕШЕНИЕ № _____ 
на Столичния общински съвет 

от _________ 2021 година 
 
Относно: възлагане изпълнението на дейностите по предоставяне на услугата 

„Патронажна грижа“ по административен договор за проект BG05M9OP001-6.002-0020 
„Патронажна грижа + в община Столична”, процедура за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +”, 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси” 2014-2020 и предоставяне 

заемообразно на средства за изпълнение на проекта 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с Решение на ЕК от 20 декември 2011 година 

относно прилагането на чл. 106, параграф 2 от Договора за функционирането на 

Европейския съюз и Указания за осигуряване на съответствие на проектите за 

патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания по ОП РЧР с приложимия 

режим по държавна помощ и за съдържание на актовете за възлагане на услуги от общ 

икономически интерес 
 

СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
РЕШИ: 

 
1. Дава съгласие изпълнението на услугата „патронажна грижа“ по проект 

BG05M9OP001-6.002-0020 „Патронажна грижа + в община Столична”, 

финансиран по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +”, Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси” 2014-2020, да бъде възложено като услуга от 

общ икономически интерес на дирекция в общинската администрация и на 

районни администрации, второстепенни разпоредители с бюджетни средства, за 

срока на изпълнение на проекта или до изтичане срока на административния 

договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ; 
 

2. Упълномощава кмета на Столична община да издаде заповед, с която да 

възложи изпълнението на услугата от общ икономически интерес „патронажна 

грижа”, в рамките на проекта по т.1, за срока на неговото изпълнение или до 

изтичане срока на административния договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ, на Дирекция „Интеграция на хора с увреждания, програми и 

проекти“ към направление „Социални дейности и интеграция на хора с 

увреждания“ при Столична община и на районните администрации, заявили 

ангажимент да бъдат оператори/доставчици на услугата патронажна грижа по 

проекта, в. т.ч.: Район „Витоша“, Район „Възраждане“, Район „Изгрев“, Район 



„Красно село“, Район „Младост“, Район „Надежда“, Район „Оборище“, Район 

„Овча купел“, Район „Панчарево“, Район „Средец“, Район „Триадица“. 
3. Заповедта по т. 2 следва да съдържа всички задължителни реквизити съгласно 

„Указания за осигуряване на съответствие на проектите за патронажна грижа за 

възрастни хора и лица с увреждания по ОПРЧР с приложимия режим по 

държавна помощ и за съдържание на актовете за възлагане на услуги от общ 

икономически интерес“, като разпредели броя на потребителите и съответните 

средства за компенсация между отделните оператори/доставчици предвид 

размера на компенсацията за едно лице за период от 12 месеца. 
4. Дава съгласие услугата „патронажна грижа“ по проекта по т. 1 да бъде ползвана 

от потребителите без заплащане на такса, за периода на предоставяне на 

услугата – до изтичане срока на административния договор за безвъзмездна 

финансова помощ по проекта; 
5. Дава съгласие за предоставяне заемообразно на средства в размер на 1 500 000 

лева от бюджета на Столична община за изпълнение на проекта по т.1.  
6. Средствата по т. 5 следва да бъдат възстановени от бюджета на проекта след 

одобряването на финалния отчет, верификацирането на разходите и 

възстановяването им от страна на Управляващия орган на Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси”. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК08-1398/08.02.2021 г. относно 

съгласие на Район Панчарево-СО да кандидатства в Процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05FMOP001-5.001 – „3.1 – 
Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ и определяне на дейността по 

предоставяне на топъл обяд, като местна дейност по смисъла на Закона за 

публичните финанси. 
 



Доклада го представя зам.-кметът на р-н Панчарево г-жа Христова. Програмата е 

насочена към целева група – с Ковид-19, с ниски доходи. 
 
Няма желаещи за изказване. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение: 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Асен Николов – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 7 от дневния ред: Разни 
 
Д-р Койчев - На заседание утре сутрин ще разгледаме извънредна точка. Д-р Барбалов 

ще ни запознае с актуалната обстановка. 
 
Д-р Барбалов – Ние следим ежедневно информацията. В болниците в София към 

момента има около 736 човека, 641 са нормално протичащи, 95 са на интензивни легла. 

Следва да се отчете, че последните дни има ръст, който е плавен. В общинските 

болници към момента има 73 човека, от тях 40 човека, вкл. 8 интензивни, са в Първа 

градска болница. Броят на хоспитализираните е три пъти по-нисък от пика, който 

имахме в края на ноември-началото на декември. Не можем да се притесняваме за 

наличността на болнични легла. 
 
Д-р Койчев – Искам да ви представя извънредната точка, която ще разгледаме утре. 

Това е доклад за даване на разрешение УПМБАЛ – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД 

да закупи със собствени средства подвижен рентгенов апарат, тъй като старият е 

дефектирал. Имаме 79 легла за неусложнени и средно тежки състояния на Ковид. 

Затова утре в 09.00 ч. трябва да проведем извънредно заседание. 
 
 



Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.30 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 11.02.2021 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
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